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Filippa de Laval Revisor
Alen Lulic fr.o.m. §14
Ossian Gewert
Niklas Karlsson
Mattias Eklund
Carl Nilsson Nyman
Rasha El-Manzalawy
David Larsson
Alexander Hansson
Lukas Brandt Brune
David Norrestam
Viktor Winberg
Jashar Vahid
Rasmus Göransson
Peter Seimar t.o.m. §33
Christian Hernvall
Carolina Sartorius
Fredrik Åkerberg
Martin Bergman
Felicia Hanserup
Mikael Jarfors t.o.m. §33
Erik Danielsson
Axel Isberg
Lasse Heeman
Nick Persson
Elin Sakurai ej §22
Therese Magnusson t.o.m. §33
Johan Rönnåker t.o.m. §33
Sofia Siljeholm t.o.m. §33
Christopher Nilsson
Stina Andreason
Isak Amundsson
Elin Hanstorp
Nora Wernerson
Povel Larsson

1 (23)

http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10lgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ast13eeb
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat12vat
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?bas12aan
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ims11ali
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat12lcl
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?tna11nsa
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat13ler
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic13mli
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic13sli
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat13fde
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic15oge
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat12nka
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10mek
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10cni
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat13rel
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?lak03dbo
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?nat11aha
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat12lbr
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?fys11dno
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14vwi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?stv11jva
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14rgo
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09ps1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10ch1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11csa
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada09fak
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14mb1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic15fha
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?nat13mja
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14eda
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?jap13ais
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14lhe
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14npe
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic13esa
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat13tma
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11jro
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11ssi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11cni
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic15san
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic14iam
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic14eha
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14nwe
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat14pla


DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONEN

Sektionsmötesprotokoll
2015–11–24

Peter Skopal
Lia Karida
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Per Ahlbom
Sebastian Karabeleski fr.o.m. §22, t.o.m. §33
Joel Bångdal fr.o.m. §23, t.o.m. §33
Henrik Ohlsson fr.o.m. §22
Björn Lindquist fr.o.m. §22
Alexander Magnusson fr.o.m. §19
Jonas Thuresson fr.o.m. §22
Måns Ansgariusson fr.o.m. §22
Kasper Bratz fr.o.m. §22
Otto Sörsnäs fr.o.m. §22
Viktor Claesson fr.o.m. §22
Alexander Arcombe fr.o.m. §22

Adjungerade Oskar Hansson
Carolina Koronen
Kristoffer Linderman

§1 TFMÖ Ställföreträdande talman Lars Gustafson förklarade mötet öpp-
nat klockan 17.28.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera

• Oskar Hansson

• Kristoffer Linderman

• Carolina Koronen

§4 Val av två
justeringspersoner

Mötet beslöt att välja Fredrik Åkerberg och Carl Nilsson Nyman
till justeringspersoner.

§5 Tid för justering av
protokoll

Elise Eborn yrkade på att protokollet justeras enligt stadgar och
reglemente.

Mötet beslöt att sätta tid för justering enligt stadgar och regle-
mente.

§6 Val av två rösträknare Mötet beslöt att välja Carolina Sartorius och Christian Hernvall
till rösträknare.

§7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande ändringar:

• behandla §32 och §23 tillsammans och behandla under §23

• behandla §25 och §27 i omvänd ordning

• flytta §17 till §11.1

§8 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll för HTM2extra 2014 och
VTM 2015.
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§9 Meddelanden Lisa Claesson berättade att det fanns mötesdricka, samt var tom-
ma flaskor och burkar skulle slängas.

Viktor Attoff berättade att det på våren är Flicka på Teknis, och
om någon vill vara ansvarig från sektionens sida så är det bara
att maila styrelsen.

Anna Lissborg berättade att det är Snickerboa på lördag och att
det går att anmäla sig på dsek.se.

Carolina Sartorius berättade att det är OpenHack hackathon i
Malmö i december.

Lars Gustafson visade ordningen som valen skulle tas i, och sade
att mötet gärna fick komma med ändringsförslag.

Mattias Eklund undrade om det gick att lämna yrkanden på di-
gitala lappar.
Lars Gustafson svarade nej.

§10 Rapport från styrelsen Viktor Attoff presenterade rapporten från styrelsen.

§11 Sektionens
ekonomiska status

Ludvig Eriksson presenterade sektionens ekonomiska status.

Nicolas Salas frågade ifall det fanns pengar.

Ludvig Eriksson svarade ja.

Amelia Andersson sade att pengar finns.

Carl Nilsson Nyman frågade hur det såg ut med likviditeten.

Ludvig Eriksson svarade att det fortfarande är lite fel i kassorna
efter nollningen, men att sektionen ligger cirka 300000 kr över
likviditeten.

§11.1 Proposition: Budget Ludvig Eriksson presenterade styrelsens budgetförslag.

Jashar Vahid undrade vad det skett för förändringar från förra
året.

Ludvig Eriksson svarade att det ska bli mer produkter i D-shoppen,
att posterna för lokalupprustning och lokalhyra har ökat, och att
sexets budget ökat i allmänhet då den var underbudgeterad det-
ta året.

Peter Seimar frågade varför Medaljelele var på -6500.

Ludvig Eriksson svarade att det var på grund av ordensbanden
som köpts in.

Filippa de Laval frågade om styrelsen hade en plan på att spen-
dera lite av sektionens överskott.
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Viktor Attoff svarade att styrelsen var väldigt positiva till pro-
jektförslag.

Carl Nilsson Nyman sade att det var konstigt att sänka represen-
tationsbudgeten då nollegasquen kan variera i pris.

Viktor Attoff svarade att den ändå inte kostar så mycket.

Johan Rönnåker sade att det är bra att representera på andra sek-
tioners event också.

Carolina Sartorius sade att det också är bra att gå på kårbal och
komma närmre Kåren.

Viktor Attoff yrkade på att höja representationsbudgeten till
–7000.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen med tilläggsyrkandet.

§12 Proposition:
Idrottsförman

Sara Lindgren presenterade propositionen.

Johan Rönnåker tyckte det lät vettigt.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen i sin helhet.

§13 Proposition: Fria
föreningar

Amelia Andersson presenterade propositionen.

Carl Nilsson Nyman undrade varför detta kom som en proposi-
tion om delar av styrelsen reserverat sig.

Amelia Andersson svarade att det fortfarande var en majoritet
av styrelsen som stod bakom propositionen.

Fredrik Åkerberg undrade om detta även gällde sektionens verk-
samhet.

Amelia Andersson svarade ja.

Fredrik Åkerberg frågade hur alla medlemmar kan medverka
om det är till exempel shiphtesgasque.

Amelia Andersson svarade att alla medlemmar har möjlighet att
bli funktionärer.

Carl Nilsson Nyman frågade varför Lisa och Sara hade reserve-
rat sig mot propositionen.

Sara Lindgren sade att propositionen kändes väldigt riktad mot
D-Chip, och att det kändes som det blivit konstigt.

Lisa Claesson höll med och sade att hon tyckte att alla skulle
kunna ta del av diskussionen.
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Hanna Lindwall sade att killar kan vara revisorer i D-Chip.

Max Lindblom frågade vad som skulle vara ett lämpligt forum
att diskutera frågan.

Sara svarade att det kunde passa med ett diskussionsmöte eller
något liknande, så att intresserade av frågan kan diskutera.

David Norrestam frågade om D-Chip bör ta emot killar som or-
dinarie medlemmar om de är en fri förening och denna proposi-
tion går igenom.

Carolina Sartorius svarade att D-Chips syfte inte kommer ändras
oavsett det är manliga medlemmar med eller inte.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen i sin helhet.

§14 Proposition: Ny
hemsida

Alen Lulic kom in i lokalen.

Hanna Lindwall lämnade lokalen.

Amelia Andersson presenterade motionen.

Rasmus Göransson frågade varför det behövs en arbetsgupp att
ändra, samt om DWWW inte kunde göra detta som ordinarie
arbete.

Amelia Andersson svarade att det var många småsaker som var
fel.

Filippa de Laval frågade om hemsidan skulle göras om eller om
det skulle byggas en ny från grunden.

Amelia Andersson svarade att det var en bra grund, men att
mycket behövde göras om.

Mattias Eklund undrade varför styrelsen inte diskuterat detta
med DWWW.

Amelia Andersson sade att detta kommit på tal, men inte riktigt
hänt.

Mattias Eklund undrade varför.

Peter Skopal undrade om det var tänkt att hyra in en konsult.

Amelia Andersson svarade att styrelsen inte tänkt på att hyra in
en konsult.

Mattias Eklund och Johan Rönnåker yrkade på

att ändra att-satsen i propositionen ny hemsida till ”att ålägga
DWWW att internt tillsätta en arbetsgrupp.”
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att lägga till att-satsen ”att ålägga styrelsen eller högre instans
att tillsätta en projektledare samt utse en styrelseledamot
som skall agera kontaktperson för projektgruppen.”

att lägga till att-satsen ”att ålägga arbetsgruppen att ta fram en
kravspecifikation för den ”nya hemsidan”.”

att lägga till att-satsen ”att ta fram förslag på ny design för den
”nya hemsidan”.”

att att lägga till att-satsen ”att påbörja utvecklandet av den ”nya
hemsidan” när sektionen godkänt kravspecifikationen samt
godkänt designförslaget.”

Amelia Andersson tyckte att yrkandena lät rimliga.

Carl Nilsson Nyman tyckte att det fanns mycket roligt i databa-
sen på den gamla hemsidan som gärna får vara kvar om det görs
en ny.

Rasmus Göransson undrade när designen skulle godkännas i så-
dant fall.

Mattias Eklund svarade att det skulle hända på ett sektionsmöte,
men på vilket beror på hur lång tid det tar att ta fram förslagen.

Amelia Andersson sade att det går att ha kvar den gamla hemsi-
dan som legacysida, men att alla funktioner på den gamla sidan
inte behövs.

Anna Lissborg sade att man kan börja med att implementera den
viktigaste funktionaliteten först.

David Larsson sade att vad som är viktigast är subjektivt, till ex-
empel så har sångarkivet hur mycket trafik som helst. Han sade
även att den funktionalitet som bara bygger på databasen funkar
bra, men att andra delar är kodade över tio års tid.

Johan Rönnåker sade att vad som portas över från den gamla
hemsidan kan framgå i kravspecifikationen.

Fredrik Åkerberg yrkade på streck i debatten.

Mötet beslöt att dra streck i debatten.

Mattias Eklund sade att denna proposition kändes lite som att
kontrollstyra ett mästeri, vilket sektionsmötet varit emot tidiga-
re.

Niklas Karlsson sade att om man gör en ny hemsida så är det bäst
att inte ha en gammal uppe då det kan orsaka säkerhetsläckor.

Styrelsen jämkade sig med Mattias Eklunds och Johan Rönnå-
kers yrkande.
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Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen med tilläggsyrkanden.

§15 Proposition: Bättre
ljud till sektionen

Nicolas Salas presenterade propositionen.

David Larsson frågade om det fanns mixerbord med i förslaget.

Nicolas Salas svarade att det inte fanns det, men att det gick att
koppla.

Fredrik Åkerberg frågade var ljudsystemet skulle förvaras.

Nicolas Salas svarade att det tar upp 35 cm x 50 cm golvyta, så
det är inte bestämt än.

Elin Hanstorp frågade om det gick att köra på batteri.

Nicolas Salas svarade nej, men att det går att koppla till ett die-
selaggregat, att man kan ha det i närheten av hus, samt att par-
tywagon inte är död.

Johan Rönnåker frågade om högtalarna var bärbara.

Nicolas Salas svarade ja, men att de är ganska tunga.

Lars Gustafson undrade om ljudsystemet kunde överrösta ett
dieselaggregat.

Nicolas Salas svarade ja.

Christian Hernvall undrade om det ingick sladdar till att koppla
in mobiler.

Nicolas Salas svarade att det fanns pengar till sådana saker.

Jashar Vahid undrade om det inte gick att vänta med beslutet
tills VTM, då ljudsystemet främst behövs till nollningen och då
vet sektionen hur det gick med partywagons ombyggnad.

Nicolas Salas svarade att partywagon fortfarande inte är optimal
för sittningar.

Rasmus Göransson frågade vad det kostar att hyra Es bärbara
ljudsystem.

Nicolas Salas sade att sektionen lånar dem gratis.

Jashar Vahid sade att sektionen inte har sittningar i foajén jätte-
ofta.

Christian Hernvall sade att Kåren har likadana högtalare och att
de är jättebra och kostar 300 kr att hyra.

Nicolas Salas sade att det är meckigt att alltid hyra.
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Johan Rönnåker frågade när nästa tillfälle dessa skulle kunna
tänkas användas skulle vara.

Viktor Attoff svarade att det skulle vara sektionstackphesten den
12 december.

Carolina Sartorius sade att det finns många tillfällen de kan an-
vändas på, och att det inte går att hugga partywagon mitt itu.

Johan Rönnåker påpekade att detta precis gjorts.

Rasmus Göransson sade att det lät bra.

David Larsson sade att det iallafall finns behov av microfoner,
och att et är bra med högtalare som funkar i många konstellatio-
ner.

Nicolas Salas sade att det kommer gå att seriekoppla med party-
wagon också.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen i sin helhet.

§16 Proposition:
Verksamhetsplan

Martin Bergman lämnade lokalen.

Viktor Attoff presenterade motionen.

Carolina Sartorius frågade ifall denna verksamhetsplan var att
sträva efter eller om det var saker som styrelsen ville uppnå.

Viktor Attoff svarade att det var att sträva efter.

Carolina Sartorius upplyste att en del av sakerna i verksamhets-
planen uppnåtts redan förra året.

Amelia Andersson sade att det går att fortsätta sträva efter saker
man uppnått.

Oskar Rydh sade att målen var väldigt diffusa och frågade om
de gick att mäta.

Viktor Attoff sade att detta lite var meningen.

Oskar Rydh tyckte det var fel att inte ha konkreta mål att sträva
efter.

Lars Gustafson frågade Vice Kårordförande Filippa de Laval hur
Kåren gör.

Filippa de Laval sade att det inte riktigt går att jämföra med Kå-
ren då de har styrdokument och Fullmäktige klubbar en verk-
samhetsplan och sedan konkretiserar den.

Oskar Rydh sade att alla målen i verksamhetsplanen nog går att
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konkretisera om man försöker.

Carolina Sartorius yrkade på att punkt 3 under utbildning och ...
ändras till ”ha minst ett kursombud i varje kurs som läses av en
C- eller D-student.

Styrelsen jämkade sig med Carolina Sartorius yrkande.

Carolina Sartorius sade att allt under utbildning går att mäta.

David Larsson sade att öka också är ganska luddigt.

Lars Gustafson yrkade på att ålägga Styrelsen 2016 att konkreti-
sera Verksamhetsplanen och presentera detta på VTM.

Filippa de Laval sade att det kan vara bra med en luddig verk-
samhetsplan, men att det också är bra att konkretisera i efter-
hand.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen med tilläggsyrkandena.

§18 Andra läsningen: Vice
Ordförande

Carolina Sartorius presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade arbetsgruppens slutsatser.

Arbetsgruppen yrkade på:

att lägga till under fjärde att-satsen:

att vara kontaktperson för fria föreningar och eventuella
projekt.

att vara styrelsen behjälplig i mån av tid.

att lägga till på lämpligt ställe i verksamhetsplanen att utvär-
dera vice ordförande som egen styrelsepost.

Oskar Rydh undrade om detta är saker som ordförande gör för
tillfället.

Viktor Attoff svarade att det har legat på SRD eller ordförande
innan.

Per Ahlbom sade att mer fokus på likabehandlingsarbete ock lik-
nande är bra.

Rasmus Göransson frågade vad som händer om det är för myc-
ket arbete.

Carolina Sartorius svarade att det är därför som det står att man
ska utvärdera, samt för vissa ansvarsområden så finns det också
funktionärer som kan ta mer ansvar.

David Larsson sade att om vice känner sig överarbetad kan man
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dra ner lite på arbetet och ändra i praxis innan det görs officiellt.

Fredrik Åkerberg sade att i värsta fall kommer internationaliserings-
och likabehandlingsarbete falla tillbaka på hur det är nu.

Filippa de Laval sade att det är bra med någon som är kontakt-
person för projekt, men att vara styrelsen behjälplig kanske är
överflödigt då alla styrelsemedlemmar ska hjälpa varann.

Motionärerna jämkade sig med yrkandena från arbetsgruppen.

Lia Karida sade att behjälpligpunkten kändes onödig.

David Larsson yrkade på att i fjärde att-satsen stryka ”att vara
styrelsen behjälplig”.

Motionärerna och arbetsgruppen jämkade sig med David Lars-
sons yrkande.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§19 Andra läsningen:
Definition av
stadfästelse

David Larsson presenterade motionen.

Lars Gustafson undrade om det är Kåren som stadfäster ifall sek-
tionsmötet tog beslut som skulle stadfästas.

David Larsson svarade ja, och tillade att detta beslut kommer
stadfästas av Kåren, då det är en stadgeändring.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§20 Andra läsningen: Inga
hedersmedlemmar i
styrelsen

Alexander Magnusson kom in i lokalen.

David Larsson presenterade motionen.

Nicolas Salas undrade ifall PH kunde väljas till skattmästare om
denna motion inte gick igenom.

David Larsson svarade ja, men att PH fortfarande måste godta
nomineringen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§21 Motion:
Alternativtitulering
av alternativtitule-
ringsdokument

Mattias Eklund presenterade motionen.

David Larsson frågade vad ett alternativtitelsdokument är.
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Mattias Eklund svarade att det är ett dokument med alternativ-
titlar.

Carolina Sartorius frågade vad en alternativtitel var.

Mattias förklarade innebörden av alternativtitlar.

Fredrik Åkerberg frågade vad en primärtitel var.

Mattias svarade att det var den primära titlen.

Fredrik Åkerberg frågade om denna ändring inte skulle orsaka
förvirring.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Elise Eborn tillade att det inte bör bli någon förvirring då alterna-
tivtituleringen ”Primärtituleringsdokument” fortfarande är en al-
ternativtitulering och kommer därför bara finnas i alternativtitu-
leringsdokumentet.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

Per Ahlbom reserverade sig mot beslutet.

§23 Motion: inte cool nog
samt Motion: Ändring
av alternativtitulering

Motionerna behandlas samtidigt då de berör samma sak: alter-
nativtituleringen av DWWW-ansvarig.

Joel Bångdal kom in i lokalen.

Peter Seimar presenterade sin motion.

Mattias Eklund presenterade sin motion iklädd en fin hatt.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Jashar Vahid sade att om sektionsmötet väljer Merlin så bestäm-
mer det att sektionsmötet haft fel innan, medan Tobbe Trollkarl
är i linje med tidigare beslut.

David Larsson yrkade om streck i debatten.

Johan Rönnåker sade att det vore kul att diskutera fram till ma-
ten serverades.

Mötet beslöt att dra streck i debatten.

Nicolas Salas sade att han gillade Rasmus Görannssons idé om
att tillsätta en arbetsgrupp, och nominerade Jashar Vahid till att
vara sammankallande.

Peter Seimar sade att Mattias inte hade någon statistik och bara
åsikter, och att han iallafall hade byggt sin statistik på åsikter.
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Mattias sade att det finns andra ocoola poster med coola alterna-
tivtituleringar, till exempel Darth Maul.

Carl Nilsson Nyman sade att om DWWW-medlem är Harry Pot-
ter så borde DWWW ansvarig heta Dumbledore, root Snape och
sudo Malfoy.

Johan Rönnåker tyckte att både DWWW-medlem och ansvarig
skulle vara Harry Potter.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla ”Motion: Inte cool nog” i sin helhet.

Mötet beslöt att avslå den första att-satsen i ”Motion: Ändring
av alternativtitulering”.

Mötet beslöt att bifalla den andra att-satsen i ”Motion: Ändring
av alternativtitulering”.

Mötet beslöt att bifalla det framvaskade förslaget av ”Motion:
Ändring av alternativtitulering”.

Mattias Eklund reserverade sig mot beslutet.

Mötet ajournerades klockan 19.48.

Alen Lulic tog över som mötessekreterare.

§22 Motion: Införandet av
ny post Barmästare

Martin Johansson, Sebastian Karabeleski, Henrik Ohlsson, Björn
Lindquist, Jonas Thuresson, Måns Ansgariusson, Kasper Bratz,
Otto Sörsnäs, Viktor Claesson och Alexander Arcombe kom in i
lokalen.

Mötet återupptogs klockan 20.43.

Martin Johansson presenterade motionen.

Nicolas Salas frågade om Pubmästare eller Barmästare ska ta
hand om baren.

Martin Johansson svarade att Pubmästaren håller i pubarna och
ansvarar då för baren men att Barmästaren ansvarar för baren
vid resterande evenemang.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet gick till diskussion.

Rasmus Göransson frågade vad Barmästarens alternativtitule-
ring blir.

Martin Johansson svarade att motionärerna inte bestämt det utan
att mötet får göra det om mötet vill.
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Mötet beslöt att behandla alla att-satser som behandlar Barmäs-
taren i klump.

Mötet beslöt att bifalla de att-satser som behandlade Barmästa-
ren.

Mötet beslöt att behandla de att-satserna som behandlar Vice
Barmästare i klump.

Mötet beslöt att bifalla alla att-satser som behandlade Vice Bar-
mästare.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§24 Motion: Kaffemästare
revisited

Elin Sakurai och Lisa Claesson kom in i lokalen.

Mattias Eklund presenterade motionen.

Nicolas Salas frågade hur många liter kaffe Mattias Eklund dric-
ker per dag.

Mattias Eklund svarade att om han vaknar tidigt, alltså klockan
10.00, så dricker han ungefär fyra koppar kaffe innan lunch och
fyra koppar efter lunch. Totalt alltså åtta koppar kaffe per dag i
snitt.

Anna Lissborg frågade varför posten ska ligga under källarmäs-
teriet och inte cafémästeriet.

Mattias Eklund menade att maskinerna som används ligger un-
der lokalinventarier i budgeten under källarmästeriet.

Mattias Eklund menade också att han inte riktigt bryr sig om vil-
ket mästeri posten ligger under och att mötet gärna får bestäm-
ma det.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet gick till diskussion.

Jashar Vahid yrkade på att alla ”källarmästeriet” och dess böj-
ningar ersätts med ”cafémästeriet” eller motsvarande böjning.

Mattias Eklund yrkade på att alternativtiteln ”java.langare” får
kvarstå, men att primärtiteln blir styrelsens alternativförslag ”sek-
tionslivskvalitetsförhöjare”.

Carl Nilsson Nyman undrade vad cafémästaren tycker om under
vilket mästeri posten bör ligga under.

Lisa Claesson svarade att då det gäller att handha om iDéts in-
ventarier därför bör ligga under källarmästeriet.

Mattias Eklund håller med styrelsens svar men vill byta plats på
titlarna så att primärtiteln blir Sektionslivskvalitetshöjare".
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Hanna Lindwall tyckte att det kändes som en otacksam uppgift
och undrar vad för sorts belöning hen kan få.

Carolina Sartorius upplyste om att det finns en liknande funktio-
närspost som städar mikrovågsugnarna och belöningen funktio-
nären får är att de får gå på cafétackfesterna.

Carl Nilsson Nyman menade att funktionärerna i cafémästeri-
et främst jobbar under luncherna och jämför istället posten med
Trädgårdsmästaren som ligger under källarmästeriet.

David Larsson tyckte att då det innefattar daglig städning så bör
det ligga under cafémästeriet.

Anna Lissborg menade att det finns inventarier som källarmäs-
teriet inte har ansvar för under både sexmästeriet och cafémäste-
riet och att det då inte är uppenbart att posten borde ligga under
källarmästeriet.

Ludvig Eriksson sade att te och kaffe inte räknas som inventarier.

Sara Lindgren menade att utrustningen räknas till lokalinventa-
rier.

Jashar Vahid tyckte att arbetet är mest likt att städa mikrovågsug-
narna och bör därför ligga under cafémästeriet.

Anna Lissborg informerade att daglig städning ligger under café-
mästeriet.

Mötet beslöt att dra streck i debatten.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla Jashars Vahids yrkande.

Mötet beslöt att bifalla Mattias Eklunds yrkande mot styrelsens
svar.

Mötet beslöt att bifalla Mattias Eklunds yrkande.

Mötet beslöt att bifalla motionen med Mattias Eklunds ändrings-
yrkande.

§27 Motion: Mera råsa på
dsek

Rasmus Göransson presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Motionären jämkade sig med styrelsens förslag.

Mötet gick till diskussion.

Johan Rönnåker undrade hur stor flaggan ska vara.

Rasmus Göransson svarade att arbetsgruppen ska ta reda på det.
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Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla den första att-satsen.

Mötet beslöt att bifalla den andra att-satsen.

Mötet beslöt att bifalla den framvaskade motionen.

Rasha El-Manzalawy lämnade lokalen.

§33 Val enligt stadgar och
reglemente

Talman förklarade för mötet hur personvalen gått till förr och
frågade mötet hur tiden bör fördelas för presentation och utfråg-
ning.

Carolina Sartorius yrkade på tio minuter presentation och tio mi-
nuter utfrågning.

Joacim Åström yrkade på tio minuter för presentation och ut-
frågning och ytterliggare lite extra tid för eventuella gyckle.

Per Ahlbom yrkade på att lägga till fem minuter presentation och
sju minuter utfrågning för de poster som inte är styrelseposter i
Joacim Åströms yrkande.

Carolina Sartorius jämkade sig med båda yrkanden.

Joacim Åström jämkade sig med Per Ahlboms yrkande.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att kandidater till styrelseposter får tio minuters
presentation och utfrågning såväl som extra tid för gyckle och
att resterande poster får fem minuters presentation och sju mi-
nuters utfrågning.

Mötet beslöt att Överphöskandidaterna får presentera sin stab
och staben måste då följa med kandidaten ut ur lokalen.

Mötet beslöt att låta Talman bedöma hur långt ett gyckle får va-
ra, och avbryta om det går över tiden.

§26 Motion: Mer
titulering åt
Propagandamästaren

Mötet beslöt att bordlägga motionen tills nästa sektionsmöte då
motionären kan presentera den.

§25 Motion:
Källarmästeriet
flaggar falskt

Rasha El-Manzalawy kom in i lokalen.

Rasmus Göransson presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet gick till diskussion.

Mattias Eklund informerade att det var stavfel i motionen då
”Ätt” borde vara ”Att”.

16 (23)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONEN

Sektionsmötesprotokoll
2015–11–24

Carl Nilsson Nyman undrade varför det ligger under källarmäs-
teriet.

Mattias Eklund svarade att det är en gammal felskrivning som
bör ändras.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

§28 Motion: Se ännu mer
på baren

Mattias Eklund presenterade motionen och visade väldigt fina
bilder.

Alexander Magnusson frågade om det vore bättre att lägga till
en arm för att kunna skjuta ut skärmarna.

Mattias Eklund svarade att det skulle kunna gå men att de är
byggda för att de ska kunna synas. Tanken är att skärmarna ska
synas när man står lite framför baren och inte direkt under den.

David Larsson frågade vem som ska ansvara för bygget.

Mattias Eklund svarade att han och Johan Rönnåker tagit på sig
det ansvaret men att de välkomnar hjälp.

Jashar Vahid yrkade på att en fungerande och användbar alpha-
version av mjukvaran ska godkännas av styrelsen innan inköp
görs.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet gick till diskussion.

Lars Gustafson undrade varför inte barens namn var med i mo-
tionen.

Mattias Eklund svarade att han när han skrev motionen inte kom
ihåg vad baren heter.

Lars Gustafson förtydligade att baren heter b0b0. (bar on, bar off)

Mattias Eklund och Johan Rönnåker yrkade också på att i motio-
nen ”Se ännu mer på baren” lägga till att-satserna ”att skärmar-
na skall heta ”screen_dump[]”, samt ”att pajerna skall namnges
enligt existerande konventioner”

Mattias Eklund och Johan Rönnåker yrkade på att refaktiorise-
ra funktionen current_time() till Shäraton så att Shäraton kan ge
tid, samt att inhandla nödvändiga grunkor för ovan nämnda im-
plementation.

Jashar Vahid menade att då det redan sitter en TV vid baren som
inte används väldigt väl under evenemang så vore det bättre att
skapa mjukvaran och använda den på den befintliga TVn.
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Johan Rönnåker sade att de nya skärmarna kan användas till att
visa annat som gynnar sektionen också som till exempel ett ny-
hetsflöde.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla Mattias Eklund och Johan Rönnåkers yr-
kande angående skärmens namn.

Mötet beslöt att bifalla Mattias Eklund och Johan Rönnåkers yr-
kande angående pajernas namn.

Mötet beslöt att avslå Mattias Eklund och Johan Rönnåkers yr-
kande angående att flytta klockan till Shäraton.

Mötet beslöt att avslå Mattias Eklund och Johan Rönnåkers yr-
kande angående ytterligare en skärm där klockan är.

Mötet beslöt att bifalla Jashar Vahids yrkande.

Mötet beslöt att bifalla det framvaskade förslaget.

§29 Motion:
Sektionsmötets
beslutsförhet

David Larsson presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mattias Eklund yrkade på att ändra att-satsen till antal styrelse-
medlemmar * 2 + 1.

Carolina Sartorius sade att det vore mycket lättare om det bara
stod ett tal istället.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att avslå Mattias Eklunds yrkande.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

§30 Motion: Tengil David Larsson undrade om denna motion behöver behandlas då
den är skriven av en icke sektionsmedlem.

Lars Gustafson svarade att då Styrelsen behandlat den och mat-
tias Eklund valt att lyfta motionen i motionären Tengils frånvaro
så ska den tas upp.

Mattias Eklund presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet gick till diskussion.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att avslå motionen.

§31 Motion: Policy
angående trycksaker

Fredrik Åkerberg och David Larsson presenterade motionen.
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Rasmus Göransson frågade om det kommer påverka egentillver-
kade märken.

David Larsson svarade att det endast gäller saker tryckta i sek-
tionens namn.

Jashar Vahid tyckte att det gick att tolka motionen som att styrel-
sen måste godkänna alla saker som trycks.

David Larsson svarade att det går att tolka det så men att det är
upp till styrelsen att besluta om vad som ska stå i policydoku-
mentet.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet gick till diskussion.

Lars Gustafson upplyste att Teknologkåren har ett liknande do-
kument och han uppmanade styrelsen att titta på den när de skri-
ver sin egen policy.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

§33 Val enligt stadgar och
reglemente

Överphös

Martin Bergman kom in i lokalen.

Valberedningen nominerade David Norrestam.

David Norrestam godtog valberedningens nominering.

Elin Hanstorp kandiderade.

Elin Hanstorp, Christopher Nilsson, Isak Amundsson, Stina Andre-
ason, Martin Johansson och Nora Wernerson lämnade lokalen.

David Norrestam presenterade sig med sin stab: Anna Lissborg,
Alexander Arcombe, Alexander Hansson, Lukas Brandt Brune
och Viktor Winberg.

Mötet frågade ut kandidaten och staben.

David Norrestam, Anna Lissborg, Alexander Arcombe, Alexan-
der Hansson, Lukas Brandt Brune och Viktor Winberg lämnade
lokalen.

Elin Hanstorp presenterade sig med sin stab: Christopher Nils-
son, Isak Amundsson, Stina Andreason, Martin Johansson och
Nora Wernerson.

Mötet frågade ut kandidaten och staben.

Elin Hanstorp, Christopher Nilsson, Isak Amundsson, Stina Andre-
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ason, Martin Johansson och Nora Wernerson lämnade lokalen.

Valberedningen gav sin motivering.

Mötet gick till diskussion.

Mötet beslöt att välja David Norrestam till Överphös.

Elin Hanstorp, Christopher Nilsson, Isak Amundsson, Stina Andre-
ason, Martin Johansson, Nora Wernerson, David Norrestam, An-
na Lissborg, Alexander Arcombe, Alexander Hansson, Lukas Brandt
Brune och Viktor Winberg kom in i lokalen.

Sebastian Karabeleski, Therese Magnusson och Peter Seimar läm-
nade lokalen.

Cafémästare

Valberedningen nominerade Nick Persson.

Nick Persson godtog nomineringen.

Nick Persson presenterade sig för mötet.

Mötet frågade ut kandidaten.

Mötet beslöt att genomföra valet med acklamation.

Mötet beslöt att välja Nick Persson till Cafémästare.

Sofia Siljeholm, Johan Rönnåker lämnade lokalen.

Sexmästare

Valberedningen nominerade Måns Ansgariusson.

Måns Ansgariusson godtog nomineringen.

Måns Ansgariusson presenterade sig själv för mötet.

Mötet frågade ut kandidaten.

Mötet beslöt att genomföra valet med acklamation.

Mötet beslöt att välja Måns Ansgariusson till Sexmästare.

Ordförande

Valberedningen nominerade V.A. Kant

Ludvig Eriksson kandiderade.

Martin Johansson kandiderade.

Martin Johansson lämnade lokalen.

Ludvig Eriksson presenterade sig själv för mötet.
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Mötet frågade ut kandidaten.

Ludvig Eriksson lämnade lokalen.

Martin Johansson presenterade sig själv för mötet.

Mötet frågade ut kandidaten.

Martin Johansson lämnade lokalen.

Mötet diskuterade.

Mötet gick till beslut om att bordlägga punkten till HTM2-Extra,
då alla kandidaterna inte var valberedda.

Mötet beslöt att fortsätta behandla punkten.

Mötet beslöt att välja Martin Johansson, 931126-1896, till Ordfö-
rande.

Martin Johansson och Ludvig Eriksson kom in i lokalen.

Erik Munkby, Mikael Jarfors, Oscar Sigurdsson och Johannes Törn-
blom lämnade lokalen.

Propagandamästare

Valberedningen nominerade V.A. Kant.

Robin Timan kandiderade.

Robin Timan presenterade sig själv för mötet.

Mötet frågade ut kandidaten.

Mötet gick till beslut om att bordlägga punkten till HTM2-Extra,
då kandidaten inte var valberedd.

Mötet beslöt att behandla punkten.

Mötet beslöt att välja Robin Timan till Propagandamästare.

Skattmästare

Valberedningen nominerade V.A. Kant.

Axel Wihlborg kandiderade.

Ludvig Eriksson kandiderade.

Ludvig Eriksson lämnade lokalen.

Axel Wihlborg presenterade sig själv för mötet.

Kandidaten blev utfrågad.

Axel Wihlborg lämnade lokalen.
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Ludvig Eriksson presenterade sig själv för mötet.

Kandidaten utfrågades.

Ludvig Eriksson lämnade lokalen.

Mötet beslöt att välja Ludvig Eriksson, 941217-2695, till Skatt-
mästare.

Axel Wihlborg och Ludvig Eriksson kom in i lokalen.

Sångförman

Valberedingen nominerade Nicolas Salas.

Nicolas Salas var inte närvarande och kunde inte ta emot nomi-
neringen.

Daniel Åhlin och Jesper Grahn kandiderade.

Kandidaterna presenterade sig och utfrågades.

Kandidaterna lämnade lokalen.

Mötet beslöt att välja Daniel Åhlin och Jesper Grahn till Sångför-
man.

Talman

Valberedningen nominerade David Larsson.

David Larsson godtog nomineringen.

David Larsson presenterade sig och utfrågades.

Mötet beslöt att välja David Larsson till Talman.

Övermarskalk

Valberedningen nominerade Rasmus Göransson.

Rasmus Göransson godtog nomineringen.

Rasmus Göransson presenterade sig och utfrågades.

Mötet beslöt att välja Rasmus Göranson till Övermarskalk.

Revisor

Valberedningen nominerade V.A. Kant.

Carl Nilsson Nyman och Fredrik Åkerberg kandiderade tillsam-
mans till posten.

Kandidaterna presenterade sig och utfrågades.

Kandidaterna lämnade lokalen.
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Mötet beslöt att välja Carl Nilsson Nyman och Fredrik Åkerberg
till Revisor.

Övriga poster

Carl Nilsson Nyman yrkade på att val av Vice Propagandamäs-
tare, Vice Skattmästare, Vice Cafémästare, Vice Sexmästare, Pub-
mästare, Barmästare samt Sångarstridsförman åläggs till styrel-
sen.

Mötet beslöt att bifalla Carl Nilsson Nymans yrkande.

Entledigande av Valberedningsrepresentant

Mötet beslöt att entlediga Carl Nilsson Nyman och Björn Lin-
dquist som Valberedningsrepresentant.

Val av Valberedningsrepresentant

Mötet beslöt att välja Alexander Magnusson till Valberednings-
representant.

§34 Övrigt • Carl Nilsson Nyman hade hört att arbetet med det nya gol-
vet i iDét kanske blir sent och undrade vad planen är om
det händer.

Viktor Attoff svarade att han frågat husprefekten om vad
som försigår men han visste inte.

§35 TFMA Talman förklarade mötet avslutat klockan 03.55.

Mötessekreterare

Elise Eborn
Propagandamästare

Mötessekreterare

Alen Lulic

Talman

Lars Gustafson

Justeras

Carl Nilsson Nyman

Justeras

Fredrik Åkerberg
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